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Abstract (en)
Method for controlling a modulating premixing burner with a fan. In order to be able to operate such a burner with the predetermined capacity even
in the event of a change in the flow resistances, it is envisaged that, for maintaining a given mixing ratio of the volume flow irrespective of capacity,
use is made of a differential pressure as reference variable, which is picked off via a throttling point in an airflow of the blower, the differential
pressure being used as an analog signal for capacity control. <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zur Steuerung eines modulierenden vormischenden Gebläsebrenners. Um einen solchen Brenner auch bei einer Änderung der
Strömungswiderstände mit der vorgegebenen Leistung betreiben zu können, ist vorgesehen, daß zur leistungsunabhängigen Einhaltung eines
bestimmten Mischungsverhältnisses des Volumenstromes als Führungsgröße ein über einer Drosselstelle in einem Luftstrom des Gebläses
abgenommener Differenzdruck verwendet wird, wobei der Differenzdruck als analoges Signal für eine Leistungsregelung verwendet wird. <IMAGE>
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